



Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for grades from 1 To 12 starting from Monday 20/5/2024 during the school day hours.

Starting from Thursday 23/5/2024, students' written exams will start at 6:45 a.m. Students have to be at the school campus from 6:30 a.m.... the end of the exam will be according to the exam schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence and delay are prohibited during the final exams. Be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
 2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
 3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments.
 4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils and Erasable Pen are not allowed.**
 5. Students must wear the school uniform during the test days.
 6. Starting from 23/5/2024, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, so kindly pick up your children on time.
- **The third semester vacation begins at the end of the exams, according to the attached schedule.**

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية للصفوف من الاول الى الثاني عشر ستبدأ من يوم الاثنين الموافق ٢٠ مايو ٢٠٢٤ خلال الدوام الدراسي .

ابتداءً من يوم الخميس الموافق ٢٣/٥/٢٠٢٤ سيبدأ الاختبار من الساعة ٦:٤٥ صباحاً على أن يكون الحضور الساعة ٦:٣٠ صباحاً ؛ ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- ١- يمنع منعاً باتاً الغياب والتأخير خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم
- ٢- خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.

٣- إحضار الأدوات المدرسية الخاصة بكل طالب – الآلة الحاسبة في الاختبارات المطلوبة لها .

٤- الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص والقلم الأزرق القابل للإزالة).

٥- نؤكد على التزام الطلاب/ الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.

٦- المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛ لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.

• تبدأ اجازة الفصل الدراسي الثالث بنهاية الاختبارات حسب الجدول المرفق.

To: Grade (9) - Girls Section
From: Administration
Subject: Final Exam Requirements Term (3)

Date	Time	Subject	Requirements
Tuesday 21/5/2024	During school day	العلوم الإسلامية	حديث: مكانة الأم ص ٩٨ حقوق الزوجة ص ١٠١ فقه: آداب الاستئذان ص ١٢٣ آداب النظر ص ١٢٦ خصائص التشريع الإسلامي ص ١٣٠
Wednesday 22/5/2024	During school day	Social Studies	Module: (5) Lessons 3 & 5 (Pdf)
Thursday 23/5/2024	6:45 a.m To 8:45 a.m	Biology	Ch6: L3 Mendel and Heredity. Ch6: L4 Traits, Genes and Alleles. Ch6: L5 Traits and Probability. Ch6: L6 Meiosis and genetic variation.
Sunday 26/5/2024	6:45 a.m To 8:45 a.m	Math	Geometry : Module 9 : L (9.1) : Properties of Parallelogram L (9.3) : Properties of Rectangles, Rhombuses, and squares L (9.5) : Properties and Conditions for Kites and Trapezoids Module 10: L (10.1) : Slopes and Parallel Lines L (10.2) : Slope and Perpendicular Lines L (10.3) : Coordinate Proof Using Distance with Segments and Triangles L (10.4) : Coordinate Proof Using Distance with Quadrilaterals L (10.5) : Perimeter and Area on the Coordinate Plane Algebra2 : L (9-3): Solving Rational Equations L (11-3): Solving Radical Equations + All related worksheets
	8:45 a.m To 9:45 a.m	اجتماعيات	-علم المساحة ص ٢٣٦ -الإيجاز الذاتي ص ٢٥٠ -العمل و الإنتاج ص ٢٥٤ -الاقتصاد الوطني ص ٢٥٩ - المشكلات الاقتصادية ص ٢٦٤
Monday 27/5/2024	6:45 a.m To 8:45 a.m	اللغة العربية	نص الفهم القرآني الأمن المعلوماتي ص ١٢١ الوظيفة النحوية البديل ص ١٦٩ الأسلوب اللغوي التعجب ص ٦٩ الصنف اللغوي المصادر ص ١٦٠ كتابة مذكرات يومية ص ٨٦+٨٨+٩٠
Tuesday 28/5/2024	6:45 a.m To 8:45 a.m	Physics	Ch6 L 1- Momentum and Impulse Ch6 L 2- Conservation of Momentum Ch6 L 3 -Elastic and Inelastic Collisions +Given Worksheets
Wednesday 29/5/2024	6:45 a.m To 8:45 a.m	English	Lit.: "from The Cruel Journey: 600 Miles to Timbuktu" + Unseen Passage Read the text + study their margin questions & analyzing text questions + Review the vocabulary words + Review the literary and the reading skills of the texts. Gr.: CHAPTER 8: USING MODIFIERS CORRECTLY (PP. 167 >173) (178,179) Voc.: L. 26,27,28
Thursday 30/5/2024	6:45 a.m To 8:45 a.m	Chemistry	Ch9: L1 Introduction to Stoichiometry. Ch9: L2 Ideal Stoichiometric Calculations. Ch9: L3 limiting Reactants and Percentage Yield +Given Worksheets